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W ostatnich miesiącach polskie miasta doświadczają dramatycznej sytuacji na rynku energii 

elektrycznej. Ogłaszane są przetargi, do których często przystępuje tylko jeden oferent 

proponujący wzrost cen w odniesieniu do poprzedniego roku nawet o 800-900 %. 

W ocenie miast aktualna sytuacja na rynku jest wyjęta spod kontroli instytucji, które 

powinny nadzorować rynek energetyczny w Polsce, zapewniając zrównoważenie interesów 

przedsiębiorstw energetycznych i odbiorców energii. 

Biorąc pod uwagę określone w Prawie energetycznym zadania Prezesa Urzędu Regulacji 

Energetyki uprzejmie proszę o pilne udzielenie informacji o tym, na jakiej podstawie Urząd 

Regulacji Energetyki akceptował aktualne ceny energii elektrycznej, a zwłaszcza jakie kryteria 

wzięto pod uwagę przy weryfikacji kosztów przyjętych przez przedsiębiorstwa energetyczne do 

kalkulacji cen jako uzasadnione. 

         Z poważaniem 

 

 

 

         Prezes Związku 
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